
	
Ski og fotballklubben LYN - Referat 4-2019     
Dato: onsdag 25. september 2019 kl. 19.30-21.30 
 
Tilstede: Christin Kyseth Pettersen, Torgeir Larsen, Kristoffer Smith Meyer, Aina Hagen, Jørgen Sandaas 

Jynge, Sjur Skridshol (daglig leder)  
 
Thomas Klovland – nestleder LYN Ski 
Christian Sjødin – nestleder LYN Fotball 
Erik Sjetnan - styreleder LYNs Eldre 

 
Meldt forfall: Frode Laastad.  
 
Fra: Benedikte Stiff 
 
 
Dagsorden: 
5-2019-01 Formalia – Oppfølgningssaker  

- Godkjenne protokoll fra siste styremøte – OK 
- Status drift av SFK og klubbhuset. 

• Omfanget av mindre vedlikehold økser – slitasje og småødeleggelser 
• Kravet fra Skjaker (betaling vi har holdt tilbake) på kr 640.000,- er foreldet etter 19 oktober 
• Kiosk som skal drives av LF er ikke operativ etter sommeren. Sjur usikker på hvorfor. Sjødin 

kommenterer at dette muligens er fordi det er krevende for LF at de ikke kan tilby 
treningstider og aktivitet som de pleier pga banesituasjonen, og at de derfor ikke ønsker å 
legge arbeid på foreldregruppene.  

• Antallet barn som spiser middag på klubbhuset øker, og det er positivt  
• Alle allianselagene møtte i ISU 16 sep for tildeling av LAM midler 

 
• LYN har en ambisjon om å ha «det mest ryddige anlegget i byen». Dette er en tøff ambisjon å 

fylle, og krever alle har en atferd som bygger oppunder ambisjonen «i ryggmargen». Det er i 
dag utfordringer i forbindelse med orden/atferd – i denne omgangen nevnes særlig LF. Vilter 
atferd i garderobene medfører ødeleggelser, det er mye rot og gjenglemte saker på anlegget 
og trenerne setter ikke krav til hvordan barna/ungdommene skal oppføre seg på anlegget og 
på klubbhuset. Konsekvensen er at Ali/Sjur bruker mye tid på å rydde – tid de burde bruke til 
andre ting. Det er derfor behov for å «løfte» dette temaet i klubben. Styret hadde en god 
meningsutveksling, og landet på følgende: Sjur utarbeider forslag til noen regler rundt 
holdninger/verdier/atferd. Disse sendes til styrene og administrasjonen i LS, LF og 1896. 
Reglene/plakaten drilles med administrasjon og trenere, og innleder alle 
utøvermøter/foreldremøter/personalmøter. SFK styret vil motta jevnlige tilbakemeldinger på 
hvordan tiltaket virker. 

 
- Regnskap/budsjett status – ikke noe spesielt å orientere om her 

 
5-2019-02 Orientering fra allianselagene med fokus på økonomi 

- 1896 – ikke tilstede 
- LYNs eldre – krabbelag med 50 påmeldte 26 sept. Sjur deltar, men oppfordring til 

styreleder og gjerne også andre i styret om å delta 
- LYN Ski. Styrer mot et godt år og overskudd. Nordmarka Maraton ga et solid + (ca 

400.000) og 1200 deltakere. Sommerskiskolen var bra. Mener de kommer til å ha 
omtrent samme medlemsmassen i 2019 som i 2018 

- LYN Fotball – styrer mot et 0-budsjett. At damelaget vinner, er viktig for dem. 
Skiller ut damesatsningen regnskapsmessig, slik at de har kontroll på om denne 
satsningen går i balanse. Utfordring nr 1 pt er at de ikke får levert det de skal til 
barnefotballen pga banesituasjonen. Orienterer også litt om «en klubb» 



prosjektet med 1896. Utarbeidet mandat med 7 tema som er signert av begge 
styrene. 2 fra LF og 2 fra 1896 i komite som skal jobbe frem pro/contra ved 
sammenslåing. Steg 1 dreier seg om hva de kan jobbe tettere sammen om. De vil 
også snakke med Skeid om deres erfaringer – de gjorde en tilsvarende 
sammenslåing for 1 år siden. Ambisjon å ha noe klart i slutten av november 

 
5-2019-03 KGB1 

-      Store forsinkelser. Status og orientering v/ Sjur  
Ligger kraftig bak fremdriftsplan. Svært utfordrende prosjekt med mange uforutsette forsinkelser. 
Spesielt gjelder det at banen ikke har vært mulig å stabilisere, slik at pad og gress kan legges på. Nå 
mener aktørene at det er funnet en løsning som vil fungere, og det styres mot at de som skal legge 
på gress setter i gang 7 oktober. Styret er sammen med LF enig i at Sjur prøver å få fremskyndet 
denne starten. Ved oppstart 7 oktober, vil KGB1 stå ferdig 21 oktober  
Ved diskusjonen av denne saken, får vi også diskutert hvordan LF best kan ta utfordringene rundt 
banesituasjonen opp med BYM/byrådsavdeling. Viktigste her er hvilke problemstillinger som 
adresseres til hvem.  
Vi prater også om KGB4, der vi har lyst til å sjekke ut mulighetene for en boblehall. Kristoffer tror en 
permanent boble-løsning er vanskelig, mens en vinter-boble kan være lettere å få gjennomslag for 
 

 
4-2019-04 Jubileum 2021 

- Styrets rolle, prosjekt «Gratulerer med 125 årsdagen» 
- Alianselagenes rolle 
- LYNs Eldres rolle 

Følgende grovskisse til arbeidsfordeling ble diskutert:  
• LF og LS tar ansvar for hver sine jubileumsarrangementer. Fokus på fest for alle – 

barn/bredde/familie. Ambisjon om å også invitere inn og engasjere flere foreldre i et arbeid 
for klubben 

• LYNs eldre tar ansvar for å organisere et «festskrift» med fokus på «fra 100-125». Kristoffer 
kommenterer at det er mange som kan ha innspill til hvem som bør inviteres til å skrive 
bidrag her 

• SFK organiserer «Gratulerer med 125årsdagen» - gaveinitiativ til klubbhusutvidelse. Ansvar 
for 125-årsfest, konkret sjekke ut Rådhuset 

Benedikte utarbeider en skisse til arbeidsfordeling – sendes ut separat. Styrene i allianselagene tar 
arbeidet rundt konkrete arrangementer videre.  
 
 
5-2019-05 LYNposten prosjekt 

- Status/avklaringer v/ Aina 
Prosjektgruppe bestående av Trine (LF), Bjørn (1896), Annik (LS), Sjur (SFK) og Aina (SFK) ser på fler 
ting:  
Antall utgivelser – det blir 3 i 2019, og deretter 2 eller 3 i 2020. Sjur er redaktør, og det forutsettes 
aktive bidrag redaksjonelt fra allianselagene. Aina kommenterer også at vi gjerne må jobbe med en « 
rød tråd», slik at leder og redaksjonelt innhold hører sammen.  
Reklameinntekter – tidligere utgivelser er analysert, og det er gjennomgående mange annonser fra 
LS og få/ingen fra LF og 1896. Redaksjonelt stoff viser ca 50/50 mellom LS/LF. Aina har foreslått en 
fordeling på annonsesalg som prøves ut fremover, der LS/LF får like mange sider, mens 1896 får noe 
mindre, og SFK minst. Allianselagene er enige i fordelingen 
Fremover – jobber nå med å lage visjon og skisse til «digital fremtid». Sender ut leserundersøkelse til 
ca 2000 adresser i løpet av nov/des. Styret bifaller prosess og konklusjoner 
 
 



5-2019-06 Klubbhusutvidelse finansiering  
- Gjensidigestiftelsen + videre plan for søknader til stiftelser/legater 

Søknad levert til Gjensidigestiftelsen innen frist. Søkt om kr 1 mill, får tilbakemelding i desember. 
Christin og Benedikte gjort en innledende jobb her.  
I etterkant jobber Frode videre med presentasjonen, særlig med fokus på tallene, slik at denne kan 
benyttes i alt videre søknadsarbeid 
 
5-2019-07 Erstatning undervarmeanlegg 

- Jørgen orienterer. Ikke noe å orientere om her. 
 

 
4-2019-08  Eventuelt  

 
 

 
 
 
 
Godkjent: 
 
 
   __________________________        _________________________            __________________ 

Christin Kyseth                                             Aina Hagen                    Jørgen Sandaas Jynge              
  

 
 
 

__________________________          _________________________      ______________________ 
                  Kristoffer Smith Meyer   Torgeir Larsen    Sjur Skridshol 
 

                                
 

_________________________ 
Benedikte Stiff 

 


